
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS VILASEC A - 
BRUGUEROL,  DEL DIA 15 DE JULIOL DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sra. Maria Ayala 
Sr. Alfonso Peña 
Sra. Roser Laborda 
Sr. Benito Martínez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Qualitat Urbana 
5) Altres qüestions 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:15 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Es recorda les inversions pendents que no tenen pressupost per aquest any 2021: 
 Avinguda Pompeu Fabra 
 Passera davant Isabell II per arribar al parc. 
 Banys de la pista d’skate (tercera fase). La fase 2 ha quedat aplaçada al 2022 
per problemàtiques amb la contractació i, per tant, la fase 3 queda aplaçada al 2023. 
 Riera. Fase 2 i Fase 3 (estan preparades però no s’ha prioritzat com a inversió 
aquest any ni en pressupost ordinari ni amb romanent). 
 
- Aparcament Garcia Lorca: S’estan licitant les obres en aquests moments, calculem 
que a l’octubre s’estaran fent ja. 
 
2) Serveis Municipals 
 
- Neteja de la Riera: S’ha desbrossat tota la riera i retirats els arbres que hi havia 
caigut. S’ha detectat acumulació de brossa i ja s’ha demanat a Qualitat Urbana que es 
faci netejar. 
- Poda d’arbres al carrer Isaac Albéniz: La poda no es va fer quan tocava i s’ha fet amb 
pèrtiga. En quant es pugui podar s’acabaran de fer. 



                                           
 

 

 

- Abocaments a la Riera: Es va fer saber a l’àrea corresponent però sembla que no 
varem entendre bé la incidència. Els membres aclareixen que no es tracta del bar, que 
està tancat, sinó del clavegueram o embornal dels Pompeu Fabra. Fa molt mala olor. I 
surt per sota del pont de la carretera i fa basa a la banda del Centre Municipal 
d’Educació. 
- Escocells dels arbres del carrer Doctor Fleming: Aquest setembre es posarà grava 
encolada als escocells per tal de millorar la mobilitat de les persones. 
- Adaptació pas de vianants: s’ha fet el rebaix del pas de vianant del Pompeu Fabra a 
la cantonada del Bar “Los Cazadores” per millorar la mobilitat dels vianants. 
- Desperfectes parcs: s’ha reposat els pedals que faltaven a la zona d’aparells i s’han 
anat fent diverses reparacions als dos parcs. 
- Il·luminació de la plaça Ivet Barbaza (entre el centre Municipal d’Educació i la pista 
d’skate).  
 
3) Mobilitat 
 
- Stop’s encreuament ronda Vilaseca amb carrer Alfons XII: A la darrera reunió es va 
acordar amb els membres que en parlarien entre ells i amb els veïns de la ronda 
Vilaseca per tal de fer una trobada in situ amb mobilitat però no hem rebut notícies. 
Les opcions eren tancar l’stop de la ronda Vilaseca amb balises o canviar de sentit el 
tram de ronda Vilaseca que seria la solució idònia a nivell de mobilitat. 
El sr. Pagina no ha pogut assistir a la reunió, per tant emplacem convocar la trobada la 
segona quinzena de setembre. El tècnic ho coordinarà. 
 
4) Qualitat Urbana 
 
- Camí Puig de’n Ponç: La neteja conjunta amb l’Institut es va fer el 22 de març. 
 
- Tancat de contenidors Pozo Alcón: Es començaran a posar càmeres de vigilància, 
una de les ubicacions previstes és aquest tancat. 
 
5) Altres qüestions 
 
S’explica als membres que des del Departament de Mobilitat s’ha encarregat l’estudi 
per tal de fer la renovació del Pla de Mobilitat Urbana 2022 – 2028. Tot el procés de 
renovació anirà acompanyada de participació ciutadana. En aquesta primera fase, s’ha 
creat una petita enquesta per tal de recollir la opinió inicial de la ciutadania i estarà 
oberta fins a 30 de juliol. S’entrega als membres les enquestes per si les volen 
respondre i el document que recull els eixos principals a treballar dins el Pla de 
Mobilitat. 
 
6) Noves aportacions 
 

- S’acorda entre els membres i els vocals per part de l’Ajuntament, que com que 
no es pinta el local des del 2004 i no s’ha fet més que els manteniment 
imprescindibles , es demanarà a l’ens el següent: 

o Reparar la porta d’entrada (manca el topall per tancar a sota) i posar 
goma a sota (que ja no hi és) perquè no entri tota la brossa del carrer. 

o Pintar tot el local de blanc, inclosos els sostres i les 3 estàncies. 
o Repassar la reixa, costa molt d’obrir i a més està plena de fulles (potser 

només és engreixar-la) s’ha de mirar. 



                                           
 

 

 

o Fer una neteja a fons un cop pintat, inclòs aspirar tota la fullaraca de les 
reixes pel seu bon funcionament. Val a dir que aquest local no es neteja 
mai, no té neteja programada com la resta. 

o Es mirarà també quin mobiliari en desús tenim a l’ens per poder anar 
substituint el mobiliari del local donat que és molt antic i no està en 
massa bones condicions. 

- Hi ha un problema important amb el reg de la plaça de Pozo Alcón. Es mira in 
situ, l’arbustiva s’està morint i l’herba de la punta de la plaça ja està tota 
cremada. S’ha de mirar què passa perquè no funciona, sinó es morirà tota 
l’arbustiva. 

- També fan saber, tot i que no forma part del barri, que l’stop del final del carrer 
Mestre Sagrera quan connecta amb la plaça Mil·lenari no passen els dos 
cotxes dels dos carrils de circulació s’ha de deixar passar un abans de que 
passi l’altre. El regidor de mobilitat explica que en tenim coneixement i que 
s’estan buscant solucions per la mobilitat d’aquesta plaça. 

- També comenten que els diumenges a plaça Nova hi ha molta problemàtica 
amb els patinets, la gent s’ha d’arraconar. L’alcalde explica que és una 
problemàtica difícil de solucionar però que la policia té directrius d’actuar-hi. 

 
A les 21.26 finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns de Vilaseca – 
Bruguerol sense més aportacions a afegir. 


